

A call out for questions to ask The Domain using the EBP channel via MM

一个号召：（请大家）问同领地问题，通过 MM 使用 EBP 频道

（方式：观众在 MM 的论坛提问（提问需要遵守的规则在论坛（forum）里面），之后 MM 通过 EBP 渠道转述这些问题，然后同领地指挥官回复，MM 记录这些回复，并且把这些回复发布在他的网站上。）

(Translator note: The red part is extra information added by the translator to facilitate Chinese viewers' understanding. Translating "Using the EBP channel via MM" directly without extra explanation may cause ambiguity. 译者注：红色部分是补充说明，不是标题本身的意思。)

 Print  PDF  Email

This article is a request for the MM audience to collect questions for me to ask The Domain via my EBP. If you all don't know what I am talking about, then you can probably skip this article. (Not literal translation. I broke down the 2 sentences into multiple parts in order to express your main idea in Chinese clearly:) 这篇文章是一个对 MM 观众的请求。这个请求是：请 MM 的观众问（同领地，the Domain）问题。（然后 MM 收集这些问题，再通过 EBP 问同领地这些问题。）如果你不知道我在说什么的话，那么你也许可以跳过这一篇文章。

On 17SEP21 I posted an article that related the fact that The Domain opened up a dedicated channel to me via the EBP. As always, it was one-sided, and detailed. But during the conversation, I had no real mental ability. I was in a receiving and reporting state. I was really unable to think for myself. I just queried what I was told to ask and recorded the answers.

在 2021 年的 9 月 21 日，我发布了一篇讲述同领地通过 EBP 打开了一个对我的专用的频道这样一个事实的文章。像往常一样，这个频道是单向的且有细节的。但是在谈话当中，我没有真正的精神/思考能力。我在一个接收和报告的状态。我（当时）真的是没办法为我自己思考。我只是问了我被告知要问的问题，并且记录了答案。

You can read this article **HERE**, if you are confused with what is going on.

如果你对正在发生的事情感到困惑的话，你可以读这篇文章：（超链接 hyperlink “HERE”）。

Some Background 一些背景

Most people are aware that the work titled “Alien Interview” is a transcript of a Commander of The Domain when it’s vehicle crashed in 1947. What most people do not know is that this event spawned an American top secret agency known as MAJestic that fell under the ONI (Office of Naval Intelligence).

大多数人意识到以“外星人访谈录”为标题的一本书是根据同领地的一个指挥官所传达的意思组成的手稿，当时它的飞船于 1947 年坠毁。（但是）大多数人不知道的是：这一个事件导致美国的一个顶级机密机构的产生，这个机构的名字叫 Majestic,它属于 ONI 的范畴（ONI 全称：Office of Naval Intelligence, 即为美国海军情报局）。

This waved, unacknowledged special access program handled (and still handles) all extraterrestrial events, technologies and interactions with the United States government. I was a unique part of that organization prior to being retired.

“Waved” means “no oversight by the checks and balance system in the government”. So if you have a “Top Secret Program”, the Congress will need to review the content of that program and then assign funds for its operation. But, if it is “waved”, then congress knows nothing. All they see is a program numerical designation.

“Waved” 的意思是“没有被政府当中的制衡系统所监管的”。所以如果你有一个“顶级的机密项目”，国会会需要审查那个项目的内容，并且为了那个项目的运行分配资金。但是，如果它“waved”，那么国会什么都不知道。他们所看到的全部是一个给项目的数字指定。

Assign \$56 Billion to program MAJ43276235. (MM 给的例子：给项目 MAJ43276235 分配 560 亿美元。这里国会什么都不知道，只知道一串数字。)

That’s it, and that is what “waved means”. 就是这样了，那就是“waved”的含义。

这一个没有被政府当中的制衡系统所监管的 没有被官方承认的特殊的项目在过去处理（而且现在还在处理）所有和美国政府相关的外星事件，科技，和互动（这里的互动指的是外星人和美国政府的互动）。我在退休之前，曾经是那一个组织的一个独特的部分。

I do know that MAJestic works intimately with the Domain. And that it has acquired technology, information and understandings from The Domain. Obviously further more exacting information came forth and was accumulated in the 75 or so years since the formation of MAJestic.

我知道的是，Majestic 和“同领地（the Domain）”密切地工作。（我还知道）Majestic 确实已经从“同领地”那里获取了科技，信息，和理解。显然，自从Majestic 形成大约75年之后，更多的更加精准的信息从（“同领地”）那里传来，并且被积累。

This project 这一个项目

I know, and I am absolutely convinced that The Domain wants to do this. They are sort of waiting for me to set the incident(s) in place, and then will direct it as they see fit.

我知道，而且我绝对肯定同领地想要做这件事情。它们大概是在等待我发起行动/事件（单个或者多个行动/事件），然后它们会以它们认为合适的方式去引导它。

It's kind of like how a microwave keeps flashing after it finishes cooking the food, or how a washing machine has the display beeping after it finished washing a load. This flashing / beeping is still present. (Though... it's something different.)

这大概有点像在微波炉完成加热食物以后的持续闪光方式，或者这大概有点像洗衣机在洗完一次衣服以后传出来的 具有展示性质的“滴滴”的声音。（译者注解：此处的展示性质意思可能指的是告知人衣服洗完了。）这一种闪光/滴滴声还存在。（虽然.....这是一件不同的事情）

My idea is to collect questions. Know full well that they may or may not answer them. But I will go read the questions and then record the answers if available. If they do not answer, I will respond as such.

我的想法是收集问题。需要知道得很清楚的是，它们可能回答，或者可能不回答。但是我会去读（观众在MM论坛上提出的）问题，然后记录答案，如果它们给出了答案的话。如果它们没有回答，那么我会（诚实地）告诉读者它们没有回答。

People (!) this is your first, maybe ONLY chance, to ask questions to an extraterrestrial.

人们！这是你们的第一次，也许是唯一的去问一个外星人问题的机会。

My impression is that this is an officer or an approved liaison that is associated with my EBP implants. I am also under the impression, most strongly, that this is an approved effort. And that it is somehow associated with my Majestic role. To this end, there is a channel that is open and dedicated to this purpose.

我的印象是这是一个军官或者一个被批准的联络员（它和我的EBP植入物有关联）。我还有一个最强烈的印象（感觉），那就是这是被批准的努力/行动，而且它以某种方式和我在Majestic当中发挥的作用/我在Majestic当中所扮演的角色有所关联。为了实现这个目标，有一个专门为此而开的频道。

I know it is open. I can fucking *feel* it. 我知道这个频道是开着的。我他妈能感觉到。

I do not know how long it will remain open. Hours. Months, Years. I just do not know.

我不知道这个频道会开多久。也许几小时，几个月，几年。我不知道。

I have the impression that they WANT to do this, and that they WANT actual inmate involvement in their efforts in this region of geographical space. I believe that they NEED and / or require our participation in some way.

我有一种印象，这个印象是它们想要做这件事，而且它们想要：它们的努力当中有真正的囚犯参与（在这片地球区域当中）。我相信它们需要且/或要求我们某种方式的参与。

（Translator Note 译者注：inmate “囚犯”指的不是普通意义上在地球监狱里面的囚犯。它们认为生活在地球表面上的正常人大多数也是囚犯。要明白这个词的含义，需要先读外星人访谈录。）

What are the interests of The Domain on Earth? 同领地在地球上的兴趣/相关利益是什么？

This EBP channel is not for popular trivia. 这个EBP频道不是给公众琐事开放的。

Nor is it for questions about our worries or fears. It is for queries on how we, as inmate humans, can help and participate with the Type-1 extraterrestrials of The Domain. That's it. 这个频道的目的也不是为了提出和我们的担忧或者恐惧有关联的问题。这个频

道的主要目的是提出一类疑问，这类疑问是：我们作为囚犯人类，可以如何帮助同领地的 Type-1 外星人，并且参与到同领地的种类 1 外星人的行动当中。就是这样。

(Translator Note: 译者注: 这里可以直接把 Type-1/种类 1 外星人理解成灰人。 “This is the most common extraterrestrial race on the planet. **And it was the first species that I was introduced to while I was in MAJestic. Thus the nomenclature of a Type-1. Meaning, the first type that I was exposed to.**” --MM (之所以叫种类 1, 是因为这是他在 Majestic 的时候第一种接触的外星人, 没有别的意思。这不是官方的分类。)

It's for Rufus's to ask questions so that we can learn how to be able to assist the Type-1 greys of The Domain. 这个频道是为了一些乐于帮助他人的人来问问题的，以至于我们可以学习如何协助同领地的种类 1 灰人。

(Translator Note: about “Rufus”: its common meaning in the dictionary does not apply here. Here, it simply means those who are willing to help others expecting no rewards or returns. 译者注: 关于 “Rufus” 这个词: 它在英语里面的本意在这个语境里面不适用。它在这里的意思是乐于帮助他人且不期望得到奖赏或者回报的人。)

I get the distinct impression that they really want for us to participate in their objectives, and they are willing to provide a diversity of answers to help alleviate our fears and concerns. But in all cases keep in mind that they will only answer what they *want* to answer.

我得到了一种清楚的印象，这种印象是它们真的想要我们参与到它们的目标当中，而且它们想要提供多种多样的答案来帮助缓解我们的恐惧和担忧。但是时刻记住，它们只会回答它们想要回答的问题。

Thus, any questions that you might conceive of, **MUST** be directed towards [1] The Domain and [2] their role and mission in this earth regional environment.

所以，任何你可能想到的问题必须得朝着以下的两个方向：1) 同领地 2) 它们在这个地球区域环境当中的作用/角色和任务。

Their interests are... 它们的兴趣是...

- Freeing the 3000 members of the “Lost Battalion”.解放“走失营”的 3000 名成员
- Control and destruction or control of the amnesia machinery that surrounds the earth. 对于包围地球的遗忘机制的控制和摧毁或者控制
- Destruction of the various traps, systems, and mechanisms that entrap consciousness in this environment. 对于各种各样陷阱，系统，和机制的摧毁（这些陷阱，系统，和机制把意识困在了这个环境里面）
- Preservation of the earth's environment and prevention of nuclear, biological or climatic destruction. 对于地球环境的保护和关于核，生物或者气候方面毁灭的预防

- Patrol and policing of this region from “dropping off” more consciousnesses into this Prison Planet. 巡逻和监管这一片区域，防止其它文明把更多的意识放到这个监狱星球里面来。
- Establishment of a rehabilitation plan for the inmates in this environment. 为这个环境里面的囚犯建立一个康复计划
- Support of the sentence sorting efforts so that the “good” inmates may be freed from this environment. 支持区分意识的努力 以至于 “好的” 囚犯可以被从这个环境当中释放
- Freeing of IS-BE’s that are worthy of leaving this Prison Environment. 解放值得离开这个监狱环境的现在-成为者。

Because these are the interests of The Domain at this time, in our region, these are the topic areas that we would be able to obtain answers regarding. 因为这些是同领地在这个时候在我们区域内的兴趣，这些是我们能够获取答案的相关话题领域。

Some notes on how this open channel affects me 一些注解，关于这个打开的频道是如何影响我的

It is like electricity. 这像电一样。

Normally, with the ELF probes active, and the EBP it was like a normal life, just “very active”. Everything was like a car engine running at full speed. 一般来说，当 ELF 和 EBP 仪器活跃的时候，这像是一个正常的生活，只是 “非常活跃”。一切像是一个全速运作的汽车引擎。

Then when I was retired, and the ELF probes were shut off, everything went quiet. It was a state of calmness that I hadn’t felt for decades. It was like calm still water, while before it was like being tied to an electric chair with 30,000 volts surging through my body.

然后当我退休的时候，而且 ELF 仪器被关掉了，一切都安静了。这是一种数十年我没有感觉到的寂静状态。这像静止不动的水，而在 ELF 被关掉之前我的感觉像是被绑到一个电椅上，带着 30000 伏的电压涌过我的身体。

But the EBP was still active. 但是 EBP 还是活跃的。

And yet, as a result of this, I would have a channel in the EBP open and get chit-chat from time to time. Always one sided. Always directed. Always functional. Always on a passive station but ready for my responsive actions. 但是，作为 EBP 活跃的结果，我会在 EBP 当中有一个打开的频道，而且我会时不时地得到随意的谈话（显然指的是从同领地那里传来的信息）。永远是单向的。永远是被监管的。永远是正常工作的。永远在被动的状态，但是准备着（应对）我的回复。

Then when I received the communication from a Commander of The Domain, it's like "multiple channels", or a bandwidth increase. Much better data transfer and sensory input. 然后，当我收到了来自于同领地指挥官的通讯时，感觉像“许多个频道”，或者是一种 EBP 的频率范围增加（传输能力的增加）。有好得多的数据传输和感官输入。（感官输入：MM 的身体所接受到的信息。）

I'm not used to it. 我不习惯这个现象。

It's not bad, it's not horrible. It's just that it's unlike what I have been exposed to and pretty *fierce*. 这个现象不坏，这个现象不糟糕。只是这个现象不像我之前接触过的任何现象，而且它的强度很大。

It's like plugging in a fan, as opposed to letting the fan sit in the corner of the room inert and alone. 这就像把电扇接通电源一样，而不是让电扇呆在房间的角落里面，处于一种不工作的孤独的状态。

As a result, I have a very clear comm channel. 作为结果，我有一个非常清楚的通讯频道。

When I say that they are open to answering *sincere* questions, then they will do so. And that when I say that they want us to work with them, believe me. That is the situation.

当我说它们接受回答真诚的问题时，那么它们就会这么做。而且当我说它们想要我们和它们合作的时候，相信我。那就是真实的情况。

So be the Rufus, and posit some decent questions. 所以做一个乐于帮助他人的人吧，然后提出一些得体的问题。

Question format and queries 提问的格式和相关疑问

What I plan on doing is collecting any and all questions that might result from this article. Then simplifying them, and placing them in a Q&A format. And seeing what happens.

我现在计划做的事情是，收集任何以及所有可能因为这一篇文章而产生的问题。然后简化这些问题，然后把这些问题放在一个 Q and A 的格式里。然后看会发生什么。

If nothing happens, then so be it. 如果什么都不发生的话，那就让它这样吧。

But if something does, then you might be surprised at the answers. As you can tell, they answer things very clearly and directly with a great deal of detail. It's very similar to what was found in The Alien Interview. 但是如果有事情发生了，那么你可能会对于答案比较惊讶。正如你所知道的是/正如你可以推断出来的是，它们回答问题非常清楚且直接，带有很多细节。（细节/回答）和在外星人访谈当中发现的非常相似。

Please ask questions that fall under these categories, and when you ask a question, please specify what category that it falls under. 请问一些在这一些种类之下的问题，而当你问问题的时候，请详细指出所问的问题在下面的哪一个种类里。

- **Freeing the "Lost Battalion". 解放“走失营”**

Ask questions on what we can do to free the "Lost Battalion". Or what problems or issues seem to be stopping their release. Ask what we can do to help, or anything related to freeing inmates. 问一些我们可以为解放‘走失营’做什么的问题。或者问：什么样的障碍看起来在阻止它们的释放。问我们可以做什么来帮忙，或者问任何与解放囚犯相关的问题。

- **Destruction of the amnesia machinery. 遗忘机制的摧毁**

You should ask questions related to this machinery and how an inmate might be able to assist in the destruction of this equipment. Maybe we, as insiders, have a benefit, or skill or strategic advantage that we can offer. We should ask.

你应该问和这个机制相关的问题，并且问一个囚犯可以以何种方式协助关于这个机制的摧毁。也许我们，作为内应，可以提供一种好处，或者技能，或者战略上的优势。我们应该问。

- **Aside from the amnesia machinery, the destruction of other systems or traps. 除了遗忘机制，（还可以问）关于其它系统或者陷阱的摧毁**

It's not only the amnesia machinery that needs to be destroyed, but the layers and layers of other systems, in all forms. From the various social constructions, religious constructs, and even the environmental constructs, what can we do or how can we help.

不止要摧毁遗忘机制，还要摧毁其它系统的无数层（在所有的形式里）。从各种各样的社会思想，宗教思想/框架，到甚至和环境相关的思想/理论，我们可以问在这些方面我们能做什么，或者我们可以怎么样帮忙。

- **Preservation of the earth's environment. 地球环境的保护**

I know that the type-1 greys are very keen on preserving the earth. This entire region has experienced galactic wide wars of great destruction and the ruins of many a civilization litter this region. This is more than just climate change.

我知道种类 1 灰人在保护地球方面非常热心。这个区域经历了星际级别的带有巨大毁灭性的战争，而且许多文明的遗迹让这片区域很乱（不整洁）。这不只是气候变化。

- **Prevention of nuclear and biological destruction of the biosphere.** 关于生物圈的核和生物毁灭方面的预防

Certainly there are all sorts of seriously bad consciousnesses and IS-BE's that are in positions of power and control. They seem to be driving the world to the brink of extinction. What is going on? What can we do?

可以肯定的是，有各种各样真的很坏的 掌控着大权的意识和现在-成为者。（译者注：这里没有说所有掌权者都是坏蛋。指的是又坏又掌权的人。）他们看起来正在把这个世界逼到绝境。正在发生什么？我们可以做什么？

- **Patrol and policing of this region from “dropping off” more consciousnesses into this Prison Planet.** 关于这片区域的巡逻和维持秩序，防止外来力量把更多的意识丢弃在这个监狱星球上

When The Domain destroyed the “Old Empire” units and bases in this region they inadvertently opened up a “Wild West”. For the last few thousand years, all the nearby galactic civilizations have been dropping off their criminal elements here to imprison them.

当同领地摧毁了“旧帝国”在这一片区域的单位和基地时，它们无意地打开了“美国没有被全面开发的西部”。（译者注：这是一个比方，不能按照字面意思理解。美国的西部在几百年前是非常乱的一个地方，wild west 的意思是这个区域很乱。这个句子的意思是，同领地无意间让更多的‘人’得以来到这个混乱的地方。）在这过去的几千年里，所有的附近的星际文明一直在把它们犯罪元素丢弃到这里，让这些元素（现在-成为者）被囚禁。我们可以问这方面的什么问题？

- **Establishment of a rehabilitation plan for the inmates in this environment.**
- **在这个环境里面的一个为囚犯的康复计划的建立**

This is a big issue, and we are up close and up front. We can ask questions regarding this plan or systems or programs that are being considered. 这是一个大问题，而我和这个方面挨得很近/直接相关。我们可以问关于这个计划的问题，或者问正在被考虑的系统或者项目。
- **Support of the sentience sorting efforts so that the “good” inmates may be freed from this environment.** 关于区分意识努力的支持，以至于“好的”囚犯可以被从这个环境当中解放出来。（译者注，Translator Note: 区分意识(sentience sorting)的意思：这个意识，是为大局着想的 (service to others)，还是主要为自己的(service-to-self)，还是其它种类的 (service to another or disjointed sentience)？其中，service to

another 被 MM 细分为十几种，而 **disjointed sentience** 的意思是，这个意识自己都分不清自己属于哪一类)

Release of everyone immediately would be catastrophic for the galaxy. As there are many, many very terrible consciousnesses in our region. The universe doesn't need a new Khan Running around. 对于这个星系来说，把所有人给马上放出来会是灾难性的。因为在我们的区域有非常多的，非常多的糟糕的意识。这个宇宙不需要一个新的成吉思汗来统治（译者的理解：不想让一些极坏的囚犯被释放出来以后颠覆现有的体系，造成巨大的毁灭。译者还想说明一点，这只是一个美国俚语，不代表 MM 对于成吉思汗具有消极的立场。）

- **Freeing of IS-BE's that are worthy of leaving this Prison Environment. 解放值得离开这个监狱环境的现在成为者**

What of the "average joes? The artists, and the creators that somehow found their way here in this environment and imprisoned improperly? We can ask questions about them, and how they can be distinguished between the really bad and nasty folk.

普通人呢？一些以某种方式进入到这个环境里面 被不合适地囚禁着的艺术家和创造者呢？我们可以问一些关于它们的问题，还可以问它们可以如何被和真正的坏人和恶心的人区分开来。

Procedure. 程序/流程

Put your questions in the comments of this article. I will collect them in another article and run a request up-stream. Let's see what happens.

把你们的问题放在这篇文章的评论里面。我会把这些问题收集到另外一篇文章里面，并且向上运行一个请求（这里指的是向同领地指挥官提问）。让我们看看什么会发生。